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Terugkoppeling van de vergadering van de commissie Openbare Ruimte op 20 september 

2017 

20:00 –  23:15 

 

Voorzitter  :  Tijmen Valkering (plv) 

Commissiegriffier :  Dimph van der Schuur  

 

Aanwezige commissieleden: Linda Veerbeek (Heiloo-2000), Ellen Las van Bennekom 

(VVD), Mieke Beemsterboer (plv Heiloo Lokaal), Fons 

Hopman (D66), Mart Brouwer de Koning (CDA), Gree Ris 

(PvdA), Willem Gomes (NCPN), Elly Meriwani (E.66) 

 

Gasten   :  ph Dellemijn, dhr. Van Leeuwen (projectleider), dhr.  

                                   Ouwerkerk (beleidsadviseur), dhr. Stijkel (projectleider), dhr.  

                                   Mateman (Overmorgen) 

Afwezig  :  Willem Gomes (NCPN) na agendapunt 4 

 

01. Agendavaststelling 
Conform. 

02. Inspreekrecht 
Er zijn vier insprekers; een inspreker over een onderwerp vreemd aan de agenda, namelijk 
budgetten voor infrastructurele projecten en drie insprekers over bestemmingsplan Aansluiting A9. 

03. Mededelingen 

a. Mededelingen voorzitter 
De voorzitter Hans van Halem is verhinderd. Tijmen Valkering is zijn plaatsvervanger vanavond. 
Mieke Beemsterboer van Heiloo Lokaal vervangt hem. 

b. Mededelingen portefeuillehouders 
Geen.  

c. Mededelingen portefeuillehouders Regionale Samenwerking/Verbonden 
Partijen/Gemeenschappelijke Regelingen  
Geen.  

d. Mededelingen commissieleden 
PvdA vraagt naar de stand van zaken van de motie d.d. 10 juli 2017 over de grondverwerving tbv 
aansluiting A9. (Noot griffie: de beantwoording komt via het overzicht stand van zaken ingediende 
moties). 

e. Toezeggingenlijst  
Toezeggingenlijst is in de cie. OR op 13 september jl besproken. D66 noemt toezegging 2017-0/91 
over de bescherming van de houtwallen en vraagt of het college het beleid dusdanig wil 
aanpassen dat de houtwallen beschermd zijn. Wil graag een reactie van ph Opdam via de griffie. 

 

TER ADVISERING 

 

04. Bestemmingsplan Aansluiting A9 

Portefeuillehouder Dellemijn is bij dit punt uitgenodigd  
 
Voorstel 
1. De Nota beantwoording zienswijzen ontwerpbestemmingsplan Aansluiting A9 vast te stellen,  
2. Het bestemmingsplan Aansluiting A9 gewijzigd vast te stellen met de volgende wijzigingen ten 
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opzichte van het ontwerpbestemmingsplan: 
-  de begrenzing van het plangebied ter hoogte van het viaduct over Het Die met enkele  
meters naar het oosten te verleggen conform bijgevoegde tekening; 
- een drietal aanduidingen voor dwarsprofielen op de verbeelding toe te voegen; 
- de dwarsprofielen als opgenomen in Bijlage 1 vast te stellen; 
- aan artikel 3 ‘Verkeer’ een nieuw vierde lid toe te voegen luidende: 

- 3.4 Specifieke gebruiksregels 
Ter plaatse van de aanduiding 'dwarsprofiel 1’, 'dwarsprofiel 2’ en 'dwarsprofiel 3’, zoals 
opgenomen in bijlage 1 bij deze regels, dient de indeling van het profiel van de weg en 
naastgelegen gronden overeenkomstig het bijbehorende weergegeven wegprofiel te 
worden uitgevoerd. 
- Artikel 3.4 ‘Omgevingsvergunning voor het slopen van een bouwwerk’ wordt  

 vernummerd naar 3.5 
3. Overeenkomstig het bepaalde in de Wet ruimtelijke ordening het besluit tot vaststelling van het 
bestemmingsplan Aansluiting A9 bekend te maken langs elektronische weg, in de Uitkijkpost en in 
de Staatscourant; 
4. Overeenkomstig het bepaalde in de Wet ruimtelijke ordening het besluit tot vaststelling het 
bestemmingsplan met bijbehorende stukken aansluitend elektronisch, alsmede in papieren vorm 
beschikbaar te stellen en gedurende een periode van zes weken vrij te geven voor beroep. 
 
Bespreking commissie 
NCPN roept op om het bestemmingsplan A9 niet aan de raad voor te leggen. Financiële 
onderbouwing rammelt. Nut en noodzaak niet aangetoond. Heiloo kan de grote verkeersstromen 
niet aan. Er is geen goed plan voor de natuurcompensatie. Tegen. 
Heiloo-2000 is altijd voorstander van de aansluiting A9 geweest. Is tevreden over de 
beantwoording van de zienswijzen. Hamerstuk. 
PvdA heeft indertijd tegen gestemd. Wil wel meedenken. Vindt dat Heiloo onevenredig zwaar mee 
betaald aan de afslag. Veel zorgen over de financiën. Bespreekstuk.  
VVD vertelt dat het een langlopend traject is geweest. Altijd al voorstander. De raad is goed 
geïnformeerd gedurende het gehele traject. Akkoord met de beantwoording van de zienswijzen. 
Hamerstuk. 
CDA vindt dat er een mooi plan voor ons ligt. Altijd een voorstander van de aansluiting A9 
geweest. Afslag wordt steeds belangrijker gezien de verkeersprognoses. Akkoord met de 
beantwoording van de zienswijzen. De verkeersdrukte op de Stationsweg moet zsm opgelost 
worden, vindt dat een tijdelijke knip in de Kanaalweg een mooie tijdelijke oplossing is, mocht 
blijken dat de aansluiting A9 tot overmatig veel verkeer op de Kanaalweg leidt. Nut en noodzaak 
van de afslag is voldoende aangetoond. Hamerstuk.  
E.66 is een voorstander van de afslag. Begrijpt alleen niet waarom de rotonde zo groot en groots 
moet. Vindt dat het beeldkwaliteitsplan vanavond ook ter vaststelling had moeten voorliggen. Wil 
een ruimhartigere natuurcompensatie. Bespreekstuk. 
Heiloo Lokaal zegt dat het tijd wordt dat er een klap op het bestemmingsplan gegeven wordt. 
Duidelijke beantwoording zienswijzen. Pleit voor een scheiding van het fietsverkeer en het 
agrarische verkeer; de fietsers op de bestaande parallelweg en het agrarische verkeer op de nieuw 
aan te leggen afslag A9. Noemt verder als aandachtspunten of er niet beter ipv de rotonde op de 
Kanaalweg een T-splitsing kan komen. Vindt dat er van de turborotonde op de Oosterzijweg een 
soberdere versie mag komen. Bespreekstuk.  
D66 had aanvankelijk tegen gestemd maar respecteert het genomen besluit. Vindt dat de burgers 
passief betrokken zijn wat betreft burgerparticipatie. Mist duurzaamheidsparagraaf in het voorstel. 
Stoort zich aan de manier waarop college met de kosten omgaat. De kapitaallasten gaan ten koste 
van andere voorzieningen, dat kan niet anders. Bespreekstuk.   
 
Toezeggingen ph Dellemijn 

Ph zegt toe een poging te doen de projectorganisatie te vragen in gesprek te gaan met de 
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vogelwerkgroep over de indeling van het weidevogelgebied. 

Ph zegt toe inzage te geven in de cijfers verkeersstromen Bergerweg in vergelijking tot Heiloo en 

de cijfers verkeersstromen rijksweg vs provinciale weg (voor de raadsvergadering). 

Ph zegt toe na te kijken en inzicht te geven in hoe het zit met fietsverkeer en landbouwverkeer 

over de oude parallelweg (voor de raadsvergadering). 

Voor het eind van het jaar komt het beeldkwaliteitsplan A9 naar de commissie OR. 

 
Advies commissie 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 9 
oktober 2017 als bespreekstuk. 

 

TER BESPREKING 

 

05. Zuiderloo, ontwerp exploitatieplan 2017 

Portefeuillehouder Dellemijn is bij dit punt uitgenodigd  
 
Toezeggingen ph Dellemijn 
Ph komt terug op de vraag of er uitstel wordt gevraagd en wat daar de consequenties van zijn. 
 
Bespreking commissie 
Het onderwerp is voldoende besproken. De commissie is akkoord met het in procedure brengen 
van het ontwerp exploitatieplan Zuiderloo. 

 

06. Zuiderloo, inrichtingsplan UWP4 – BPD 

Portefeuillehouder Dellemijn is bij dit punt uitgenodigd  
 
Bespreking commissie 
Het onderwerp is voldoende besproken. De commissie is akkoord met het inrichtingsplan UWP4 – 
BPD. 

 

07. Zuiderloo, verkavelingsplan Westerweg 340-342 

Portefeuillehouder Dellemijn is bij dit punt uitgenodigd  
 
Toezeggingen ph Dellemijn 
Ph zoekt uit wat de status van de oorspronkelijke bebouwing van de stolp en het groen houten 
huisje is.    
Ph gaat zich er hard voor maken dat de woningen in cat 1 en 2 gebouwd worden.  
Indien cat 1 en 2 niet vastgehouden wordt door de ontwikkelaar, dan komt de ph hier mee terug 
naar de cie. 
 
Bespreking commissie 
Het onderwerp is voldoende besproken. De commissie is akkoord met het verkavelingsplan 
Westerweg 340-342.  

 

08. Informatie-uitwisseling commissieleden 
Geen.  

 
Van deze vergadering is een geluidsverslag gemaakt. Dit verslag is te beluisteren via de website 
www.heiloo.nl (en via iBabs) bij de desbetreffende vergaderdatum. U kunt dit verslag beluisteren 
op agendapunt en ook per spreker. 


